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PROTOKÓŁ Nr I/2018 kadencji 2018 - 2023 
Z SESJI RADY POWIATU W ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ 

odbytej w dniu  20 listopada 2018 roku, o godz. 12
00

 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej 

przy ul. Wrocławskiej 2. 
 

Halina Mikła otworzyła pierwszą sesję nowo wybranej Rady Powiatu w Środzie Śląskiej w 
kadencji 2018-2023.  Serdecznie witam wszystkich obecnych na tej sali.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad.2/Wręczenie nowo wybranym radnym zaświadczeń o wyborze.  

Radna Mikła 

Przystępujemy do wręczenia radnym zaświadczeń o wyborze podpisanych przez Zastępcę 

Przewodniczącego Powiatowej Komisji Wyborczej w Środzie Śląskiej.   

  

Zastępca Przewodniczącego Powiatowej Komisji Wyborczej w Środzie Śląskiej – Anna 

Nawałka  rozdała radnym zaświadczenia o wyborze.  

Ad.3/Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych. 

Radna Mikła 
Ślubowanie radnych odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty przez najstarszego 
wiekiem radnego, wywołani kolejno radni (w porządku alfabetycznym, według listy 
obecności) przez najmłodszego radnego Judytę Partyka-Basa powstają i wypowiadają 
słowo „ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”.   

  
Odczytam rotę ślubowania.  
  
„Uroczyście ślubuję   
  
rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego,  
  
strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego,  
  
czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra 
obywateli,  
  
przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej”  
  
mogą być dodane słowa: „Tak mi dopomóż Bóg”  
 
 
Ślubowanie złożyli : Artur Bogucki; Sebastian Burdzy; Józef Chabraszewski;  
Honorata Dulska; Czesław Kaczmarek; Marek Majerowski; Halina Mikła;  
Judyta Partyka-Basa; Grzegorz Pierzchalski; Jan Piotrowski; Małgorzata Rachwalska; 
Krzysztof Szałankiewicz; Joanna Szremska; Daniel Uszyński; Agnieszka Wiatrzyk;  
Mariusz Wojewódka; Maria Zachary 
 
Dziękuję radnym za złożenie ślubowania.  
 
Na podstawie listy obecności stwierdzam, że jest obecnych 17 radnych, co stanowi quorum 
niezbędne do podejmowania uchwał. 
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Ad.4/Wybór Przewodniczącego Rady. 

Rana Mikła 

Przystępujemy do wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu w Środzie Śląskiej.  

  

Zgodnie z artykułem 14  ustęp  1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym rada powiatu wybiera ze swego grona przewodniczącego bezwzględną 

większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w 

głosowaniu tajnym.  

   

Dla przeprowadzenia głosowania tajnego należy powołać komisję skrutacyjną spośród 

radnych. Wybrani członkowie komisji skrutacyjnej nie mogą kandydować na 

Przewodniczącego Rady Powiatu.  Głosowanie w sprawie powołania komisji skrutacyjnej 

odbywa się z pozycji siedzącej przez podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej, co najmniej 3 osoby. 

Radny Burdzy zgłosił kandydaturę  radnego Jana Piotrowskiego 

Radny Piotrowski wyraził zgodę. 

Radny Majerowski zgłosił kandydaturę Honoraty Dulskiej. 

Radna Dulska wyraziła zgodę. 

Radna Rachwalska zgłosiła kandydaturę Daniela Uszyńskiego. 

Radny Uszyński wyraził zgodę. 

Radna Mikła 
Czy radni mają uwagi do zaproponowanego składu komisji skrutacyjnej?  
Jeśli nie, przystępujemy do głosowania za zamknięciem listy. 
 

ZA – 17  P – 0  W – 0 

Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak; Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 

 

W głosowaniu jawnym zdecydowano o zamknięciu listy kandydatów. 

Radna Mikła 
W tej chwili przegłosujemy skład komisji skrutacyjnej.  
Kto jest za proponowanym składem komisji skrutacyjnej? 
 

ZA – 17 P – 0 W – 0 
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Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak; Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 
 
Radna Mikła 
Stwierdzam, że Rada Powiatu wybrała komisję skrutacyjną w następującym składzie:  
Jan Piotrowski, Honorata Dulska, Daniel Uszyński 
 
Radna Mikła 
Proszę o podawanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
Zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie, dlatego każdorazowo będę 
zadawała pytanie o taką zgodę. 
 
Radny Burdzy zgłosił w imieniu grupy radnych kandydaturę Pana radnego Artura 

Boguckiego. 

Radny Bogucki wyraził zgodę. 

Radny Wojewódka  
Chciałbym zgłosić kandydaturę Pani Marii Zachary jest to osoba z komitetu niepartyjnego, z 
bardzo dużym doświadczeniem w administracji zarówno rządowej jak i samorządowej, 
wieloletni kierownik Powiatowego Zarządu Gospodarki Wodnej w latach 1991 - 2009, od 
2011 roku doradca Burmistrza obecnie od sierpnia zastępca.  
 
Radna Mikła 
Czy Pani radna Zachary wyraża zgodę? 
 
Radna Zachary wyraziła zgodę. 

Radna Mikła 
Czy są jeszcze inne osoby? Nie widzę. W związku  z    niezgłaszaniem dalszych kandydatur 
proszę  o przegłosowanie zamknięcia listy kandydatów. 
 

ZA – 17 P – 0 W – 0 

Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak; Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary – Tak 
 
Radna Mikła 
Stwierdzam na podstawie głosowania, że lista została zamknięta. 
Proszę komisję skrutacyjną o ukonstytuowanie się, a następnie  proszę o przedstawienie 

składu komisji skrutacyjnej. 

Ogłaszam 5 minut przerwy w celu ukonstytuowania się składu komisji. 
 
Po przerwie Radna Mikła wznowiła obrady i poprosiła przewodniczącego komisji 

skrutacyjnej o przedstawienie zasad głosowania. 



4 

 

Radny Piotrowski – Przewodniczący komisji skrutacyjnej – Komisja skrutacyjna 
ukonstytuowała się w następujący sposób: Przewodniczący komisji – Jan Piotrowski, członek 
Komisji – Honorata Dulska, członek komisji – Daniel Uszyński. Komisja skrutacyjna 
przygotowała 17 identycznych kart, głosowanie polega na tym, że dokonujemy jednego 
skreślenia przy osobie którą wybieramy, na karcie jest dwóch kandydatów, przy osobie na 
którą chcemy zagłosować dajemy krzyżyk bądź znak X, tylko jedno skreślenie. Jeżeli któryś 
z radnych postawi więcej niż jeden, wtedy uznajemy głos za nieważny.  
      
Po rozdaniu kart do głosowania przez komisję skrutacyjną i spełnieniu przez radnych AKTU 
GŁOSOWANIA radna Mikła ogłosiła  kilkuminutową przerwę w czasie której komisja 
skrutacyjna dokona przeliczenia głosów. 
 
Po przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej – radny Piotrowski odczytał protokół z 
głosowania tajnego, przeprowadzonego dla podjęcia uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Powiatu w Środzie Śląskiej (załącznik nr 2) 
 
Radna Mikła 
W związku z powyższym Rada Powiatu w Środzie Śląskiej podjęła uchwałę w sprawie 
wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu w Środzie Śląskiej – uchwała nr I/1/2018 
 
Radna Mikła 
Bardzo proszę Pana Artura tutaj, chciałabym złożyć gratulacje i bardzo proszę o zajęcie 
mojego miejsca.  
 
Radny Bogucki 
Dziękuję bardzo, szanowni Państwo czuję się zaszczycony wyborem bo chyba  dla każdego 
samorządowca, jestem nim już 12 lat, jest to pewnie zwieńczenie kariery samorządowej. 
Także będę starał się jak najlepiej, godnie  spełniać te obowiązki przewodniczącego i 
zaręczam Państwu, że będę współpracował z wszystkimi radnymi tu obecnymi, bo tylko 
rozmowa i wspólne dyskusje są w stanie rozwiązać problemy przed którymi stoi Powiat. 
Gratuluję Pani Marii Zachary świetnego wyniku, jej doświadczenie i wieloletnia praca w 
samorządzie na pewno będzie bardzo pomocna tej Radzie. Jeszcze raz bardzo dziękuję 
obiecuję Państwu, że będę starał się spełniać godnie obowiązki przewodniczącego rady i 
jestem zawsze do Państwa dyspozycji. Kontynuujemy obrady. 
Wysoka Rado, na podstawie art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym „Rada 

Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady” wnioskuję o rozszerzenie dzisiejszego porządku obrad o 

następujące punkty:  

1. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Średzkiego 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr L/230/2018 Rady Powiatu w Środzie 

Śląskiej z dnia 19 października 2018 roku w sprawie uchwalenia statutu Powiatu 

Średzkiego. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Starosty Powiatu Średzkiego.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Powiatu Średzkiego.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej.  

 

WSZYSTKIE GŁOSOWANIA RADNYCH DOTYCZĄCYCH ZMIANY PORZĄDKU OBRAD 

BĘDĄ SIĘ ODBYWAĆ POPRZEZ PONIESIENIE RĘKI I NACIŚNIĘCIE PRZYCISKU 
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Za wprowadzeniem do porządku projektu uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu 

Średzkiego Rada Powiatu, głosowała: 

 

ZA – 17  P – 0 W -  0 

Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak; Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary – Tak 
 
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

L/230/2018 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 19 października 2018 roku w sprawie 

uchwalenia statutu Powiatu Średzkiego, Rada Powiatu głosowała 

 

ZA – 15  P – 0 W -  1 jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu 

Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak; Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – radna nie brała udziału w głosowaniu; 
 Grzegorz Pierzchalski – Tak; Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; 
Krzysztof Szałankiewicz – Tak; Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; 
Agnieszka Wiatrzyk – Tak; Mariusz Wojewódka – Wstrzymał się; Maria Zachary - Tak 

 

Za wprowadzeniem do porządku projektu uchwały w sprawie wyboru Starosty Powiatu 

Średzkiego, Rada Powiatu głosowała:  

Wystąpiły problemy z systemem do głosowania. 

Przewodniczący Rady 

Technika jest zawodna jak widać. 

 

Radna Mikła 

Proszę mi pomóc. 

 

Przewodniczący Rady 

Przepraszam wysoka Rado będę musiał prosić o powtórzenie głosowania przy czym będzie 

to głosowanie imienne. Czy Pani radca ma może coś powiedzieć, prosiłbym o pomoc w tej 

sprawie. 

 

Radca Prawny 

Z powodów kłopotów technicznych a mianowicie z powodu tego, że wynik głosowania 

odzwierciedlony przez system elektroniczny nie oddaje faktycznego głosowania przez 

Państwa przeprowadzonego, bo co do tego chyba  jest jasność proponuję do reasumpcji 

głosowania to znaczy powtórzyć głosowanie ale przez podniesienie ręki. Jesteśmy 

zmuszeni wziąć pod uwagę wadliwość systemu i radziłabym Państwu aby zastanowić się w 

chwili przerwy czy da się przyspieszyć system  i co dalej z głosowaniem elektronicznym. 

 

Radna Rachwalska    
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Składam wniosek abyśmy na dzisiaj wyłączyli głosowanie elektroniczne, bo nie jest to czas 

taka sesja ważna, poważna  na testowanie urządzeń, których czasem się może zdarzyć, że 

radni bądź osoby z obsługi nie są wstanie kontrolować. 

 

Przewodniczący Rady 

Czy to jest wniosek formalny? 

 

Radna Rachwalska 

Tak.   

 

Przewodniczący Rady 

Chcę tylko nadmienić, że w tym momencie każde głosowanie będzie głosowaniem 

imiennym. 

 

Radca Prawny 

Oprócz tajnych. 

 

Przewodniczący Rady 

Oprócz tajnych oczywiście, czyli te wszystkie głosowania za wprowadzeniem będą 

głosowaniami imiennymi to nie przyspieszy nam czasu chociaż rozumiem Pani intencję 

natomiast prawo jest prawem i musimy się tego trzymać. Nie wiem czy w tym momencie 

mogę ten wniosek formalny przyjąć. Dobrze, został zgłoszony wniosek formalny biorąc pod 

uwagę to, że dalsze głosowania będą odbywały się imiennie, kto z radnych jest za tym, 

żebyśmy następne punkty głosowali poprzez podniesienie ręki ale będą to głosowania 

imienne z wyjątkiem oczywiście głosowań tajnych.   

 

ZA - 17  P – 0 W  - 0 

 

Przewodniczący Rady 

Następne punkty dzisiejszych obrad będziemy przeprowadzać w ten sposób, że głosowania 

które są głosowaniami jawnymi będziemy głosować imiennie poprzez wyrażenie swojej woli. 

W tym momencie musimy wrócić do punktu  dotyczącego wprowadzenia do porządku 

projektu uchwały w sprawie wyboru Starosty Powiatu Średzkiego. 

 

Za wprowadzeniem do porządku projektu uchwały w sprawie wyboru Starosty Powiatu 

Średzkiego, Rada Powiatu głosowała:  

ZA – 17 P – 0 W - 0  

Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak; Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 

 

Za wprowadzeniem do porządku projektu uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Powiatu 

Średzkiego, Rada Powiatu głosowała:  
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ZA – 17 P – 0 W - 0   

Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak; Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary – Tak 
 
Za wprowadzeniem do porządku projektu uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu 

Powiatu w Środzie Śląskiej, Rada Powiatu głosowała:  

ZA –  17 P – 0 W - 0   

Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak; Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majewroski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary – Tak 
 
Za wprowadzeniem do porządku projektu uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu 

Powiatu w Środzie Śląskiej, Rada Powiatu głosowała:  

ZA – 17  P – 0   W - 0   

Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak; Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 

 

 

Za wprowadzeniem do porządku projektu uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu 

Powiatu w Środzie Śląskiej, Rada Powiatu głosowała:  

ZA –  17 P – 0 W – 0  

Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak; Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 
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5 minut przerwy na wprowadzenie uchwał do systemu elektronicznego do przeprowadzenia 

jawnego głosowania imiennego 

 

Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Średzkiego. 

 

Przewodniczący Rady 

Informuję, że uchwały Rady Powiatu w Środzie Śląskiej w głosowaniu jawnym zapadają 

zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady. 

Dotyczy to procedowanej uchwały oraz uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr L/230/2018 

Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 19 października 2018 roku w sprawie uchwalenia 

statutu Powiatu Średzkiego.  

Odczytał projekt  uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Średzkiego 

 

Otwieram dyskusję. Nie ma chętnych. Zamykam dyskusję. Głosowanie będzie imienne. 

 

ZA – 16 P – 0  W – 1     

Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak; Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary – wstrzymała się 

 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 16; P – 0; W - 1  
podjęła uchwałę Nr I/2/2018 w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Średzkiego 

 

Przewodniczący Rady 
Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
 
 
Janina Gawlik 
Dziękuje bardzo, na samym początku chciałabym pogratulować Panie Przewodniczący, 
pogratulować wszystkim radnym powiatowym. Cieszę się na początku, że nie została ta 
uchwała podjęta z wielkimi brawami na koniec, to jest takie pocieszające. 20 lat 26 listopada 
minęłoby kiedy rozpoczęłam prace w Powiecie Średzkim, szybko minęło, ale chciałabym 
podziękować wszystkim, są tu radni którzy pracowali ze mną od początku, radni także się 
zmieniali. Zawsze dla mnie praca skarbnika była przyjemnością, zresztą bardzo lubię mówić 
nie ma pieniędzy, nie wiem jak będzie dalej ale chciałabym powiedzieć tylko tyle zostawiam 
Powiat w dobrej kondycji, macie Państwo projekt budżetu. Powiat w granicach możliwości 
zadłużenia ma jeszcze duże możliwości do zadłużenia, żeby robić inwestycje. Starałam się 
zawsze, żeby te opinie bo wierzcie mi wszyscy, cała praca Powiatu zależy od finansów to 
jest podstawa, absolutorium to jest podstawa, kontrole Regionalnej Izby Obrachunkowej, nie 
było ani dyscyplin finansów publicznych starałam się, żeby radni ani Zarząd nie byli 
narażeni na żadne takie skutki. Praca przez te 20 lat była dla mnie przyjemnością zresztą z 
wykształcenia jestem ekonomistą i myślę, ze mój następca będzie kontynuował ta pracę i 
będzie obdarzony takim zaufaniem jak ja, chociaż różnie też przy kadencjach bywało były 
zakusy o odwołania ale zawsze mówiłam nie idźmy tą drogą. Jeżeli skarbnik wykonuje 
swoje zadania pamiętajcie Państwo trzymajcie go dobrze bo o ekonomistę jest naprawdę 
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trudno. I myślę, że następca mój który przyjdzie, którego Państwo powołacie będzie nie 
gorszy a nawet lepszy niż ja. Także życzę Państwu owocnych obrad, na pewno będziemy 
współpracować, będę prosiła o pomoc wszystkich radnych, a zajmę się swoją gminą i 
myślę, że także uwzględnienia Powiatu te zadania które gmina będzie nakreślała będziecie 
uwzględniać tutaj w sowich budżetach. Dziękuję serdecznie za 20 lat pracy i do zobaczenia 
na następnych sesjach.  
 
Brawa       
Wręczono kwiaty Pani Janinie Gawlik. 
 
Janina Gawlik 
A jeszcze muszę powiedzieć, że pozostawiam zobowiązania wobec mnie, przy 
restrukturyzacji szpitala którą się zajmowałam, zostały mi obiecane dwie garsonki, 
restrukturyzację zakończyłam już ile lat temu? I dalej czekam na dwie garsonki. Starosta 
obiecał, że pójdzie na plac i kupi tylko nie ma takich rozmiarów, ale zobowiązania są. 
     
 
Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr L/230/2018 Rady Powiatu w 

Środzie Śląskiej z dnia 19 października 2018 roku w sprawie uchwalenia statutu 

Powiatu Średzkiego. 

 

Przewodniczący Rady 

Otwieram dyskusję.  

 

Radny Wojewódka 

Podobną uchwałę próbowano wprowadzić, była sesja zwoływana jeszcze pod koniec  

poprzedniej kadencji w tym celu. Ja ponawiam moje pytanie które zadałem wtedy jakie będą 

koszty związane z wprowadzeniem tej uchwały? Dodatkowo chciałem zapytać ilu członków 

Zarządu z którymi zostanie nawiązany stosunek pracy bo rozumiem, że członków Zarządu 

jest trzech tak wynika ze statutu z uchwały, teraz będziemy zatrudniali tych członków, 

dotychczas byli to członkowie nieetatowi. Zatrudniamy Starostę, Wicestarostę, teraz 

wprowadza się jakieś zmiany, które spowodują zatrudnienie kolejnych osób ...  

 

Radna Zachary 

Ja ponieważ jestem nową radną, w związku z tym moje pytanie brzmi proszę uzasadnienie 

do tej uchwały, ponieważ ja na ten temat nic  kompletnie  nie wiem, proszę mi powiedzieć 

dlaczego ta uchwała chce być podjęta jakie  przynosi zmiany dla statutu i czym to jest 

podyktowane.  

 

Radny Burdzy 

Odpowiadając na pytanie Pana radnego Wojewódki odsyłam do tabel dotyczących 

zatrudnienia i wysokości dodatków i wysokości pensji zasadniczej poszczególnych członków 

Zarządu w tym Starosty i Wicestarosty, to po pierwsze. Po drugie rzeczywiście była już 

próba głosowania nad tą uchwałą nie bądźmy tutaj wszyscy teraz  bardzo zdziwieni, różne 

pomysły chodziły i krążyły w ostatnich trzech tygodniach po naszym powiecie. Proszę 

spojrzeć Pani Mario na zapis w statucie, który chcielibyśmy wprowadzić „z członkiem 

zarządu może zostać nawiązany stosunek pracy z wyboru” wcale  nie musi. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady 
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Panie Starosto padło również pytanie czy z każdym członkiem Zarządu? Z trzema, z dwoma 

z jednym? 

 

Radny Burdzy 

Z jednym, prostuję moją wypowiedź z jednym. 

 

Radna Zachary 

Uzasadnienie o które prosiłam, uzasadnienie do tej uchwały. 

 

Radny Burdzy 

To co powiedziałem Pani Mario to było uzasadnienie do tej uchwały.      

 

Radna Zachary 

Proszę o pisemne skierowanie uzasadnienia do Rady Powiatu.  

 

Sekretarz 

Proszę Państwa uzasadnienie macie Państwo na drugiej stronie projektu uchwały 

„powyższą uchwałą wprowadza się możliwość zatrudnienia członka zarządu powiatu w 

Środzie Śląskiej na podstawie stosunku pracy z wyboru” Jest to zapis przeniesiony z ustawy 

o pracownikach samorządowych, który daje taką możliwość zatrudnienia na podstawie 

stosunku pracy jedynie wtedy kiedy w statucie powiatu jest taki zapis. Dotychczas takiego 

nie mieliśmy i ten właśnie projekt zawiera taki zapis, który daj taką możliwość, to co 

powiedział wcześniej Pan Starosta. 

 

Radna Zachary 

Potwierdzam, że chcemy mieć uzasadnienie na piśmie. 

 

Radna Rachwalska 

Pytanie do Pana Starosty, który z działów którymi zajmowali się poprzedni funkcyjni 

pracownicy Starostwa nie domagają na tyle, że potrzebują takiego nadzoru, bo nie 

słyszeliśmy o takich rzeczach. Jakie byłyby zadania tej osoby ewentualnie i jaka to praktyka 

wynika z pracy Starostwa, żeby taką osobę zatrudnić na umowę o pracę. 

 

Radny Burdzy      

Można się domyślać o jakich zadaniach mówimy, wielokrotnie na tej sali pokłóciliśmy się czy 

dyskutowaliśmy na tematy inwestycyjne, jeżeli ten pomysł zostanie zaakceptowany 

widziałbym to w taki sposób, że ta osoba zajmuje się tylko i wyłącznie drogami, i 

inwestycjami na drogach. Taki jest pomysł, taki jest zamysł wprowadzenia tej zmiany do 

statutu Powiatu Średzkiego.  

 

Radny Wojewódka 

Czyli mam rozumieć to tak, że dotychczas zarząd nie radził sobie z tymi zadaniami i 

potrzebuje tutaj dodatkowej osoby, dodatkowego etatu w zarządzie tak? Ja to przynajmniej 

tak rozumiem, że te zadania były realizowane źle albo niewystarczająco. 

 

Radny Burdzy 

Szanowni Państwo, tak naprawdę coraz więcej zadań spływa do Powiatu i coraz więcej 

inwestycji tych planowanych, które będziemy w pięcioletniej kadencji realizować, więc niech 
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każdy zostanie przy swoim zdaniu. Moje zdanie jest takie, że wzmocnienie Zarządu Powiatu 

poprzez przekierowanie jednej osoby, która zajmuje się tylko i wyłącznie inwestycjami 

drogowymi i tym wszystkim, nadzorem nad Służbą Drogową jest jak najbardziej logiczne i 

jak najbardziej właściwe do dobrego, czy jeszcze lepszego zarządzania naszym majątkiem 

jakim są drogi. Dziękuję.  

 

Radna Zachary 

Panie Przewodniczący moje pytanie czy wydział który w tej chwili prowadzi te zadania 

będzie zlikwidowany czy ulegnie reorganizacji. 

 

Radny Burdzy 

Na pewno nie będzie zlikwidowany, zresztą zostawmy to nowemu Staroście i nowemu 

Zarządowi w gestii i kompetencji Zarządu jest regulacja regulaminu organizacyjnego 

samego Starostwa Powiatowego i wszystkich jednostek podległych, zostawmy to nowemu 

Zarządowi.  

 

Radna Zachary 

Panie Przewodniczący ta odpowiedź mnie nie satysfakcjonuje. Dlaczego? Jeżeli na dzień 

dzisiejszy mamy kierownika wydziału to jakie będą jego zadania w nowej Radzie. 

 

Radny Burdzy 

Kierownik wydziału Mienia i Dróg ma oprócz elementu dotyczącego  dróg  ma znacznie inne 

obowiązki jest ich bardzo dużo od zarządzania ruchem na drogach poprzez kwestie 

dotyczące komunikacji zbiorowej aż wreszcie poprzez bardzo ważny i istotny element w 

samym Starostwie powiatowym czyli nadzór nad mieniem Powiatu, czyli od wielu wielu lat 

jest podział kompetencji w poszczególnych wydziałach to też oczywiście znajdzie Pani Maria 

w tym regulaminie dotyczącym struktury organizacyjnej poszczególnych wydziałów 

Starostwa. 

 

Radna Zachary 

Może Panie Przewodniczący można to inaczej zrobić, zrobić zastępcę kierownika a nie 

powoływać etatowego członka zarządu, dziękuję bardzo. 

 

Radny Wojewódka 

Panie Przewodniczący ja w dalszym ciągu nie uzyskałem odpowiedzi na moje pytanie. Jaki 

to będzie koszt, no odsyłanie do tabelek  nie jest kosztem bo  nie jest odpowiedzią na to jaki 

to będzie koszt dla Powiatu, zwiększenie Zarządu jaka to będzie pozycja. Chciałbym 

wiedzieć jaka to będzie pozycja  w budżecie i pensję dla członków Zarządu ustala Starosta 

nie Rada więc chcielibyśmy taką odpowiedź  oczywiście na podstawie przepisów i na 

podstawie tabel, które określają ale chcielibyśmy usłyszeć jakiego to rzędu są pieniądze.  

 

Radny Burdzy 

Szanowni Państwo odpowiadając na pytanie radnego Wojewódki jeszcze raz wracam do 

tabel owszem, natomiast słusznie to Pan zauważył, że kompetencją w tym przypadku 

ustalenia wynagrodzenia dla poszczególnej osoby jest oczywiście Starosta. Drugą rzeczą 

jest to na elementy składowe danego wynagrodzenia jest wiele innych elementów 

przynajmniej trzy to jest pensja zasadnicza, to jest dodatek za wysługę lat i ewentualny 

dodatek stażowy dodatek funkcyjny. Myślę, że to będzie porównywalna kwota  jaka 
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dysponuje czy do tej pory dysponował, przypomnę jesteśmy wszyscy po obniżkach pensji w 

całym kraju wszystkich włodarzy gmin, powiatów, województw, więc te stawki poszły 

diametralnie w dół. Ale wracając i uściślając jak gdyby tą kwestię to na pewno na poziomie 

urzędującego Wicestarosty. 

 

Radna Partyka – Basa 

Ja mam pytanie, przed chwileczka została odwołana Pani Skarbnik, więc nie wiem kto nam 

udzieli odpowiedzi. Dostaliśmy projekt budżetu proszę mi jako nowej radnej o wskazanie 

gdzie te środki są zabezpieczone i z czego zabrane na utworzenie tego etatu dodatkowego. 

 

Janina Gawlik 

Jeżeli Państwo pozwolicie, chętnie odpowiem, proszę Państwa projekt budżetu który 

Państwo otrzymaliście nie uwzględnia członka zarządu. Tak jak Pan Starosta powiedział, że 

może być zatrudniony ale nie musi, jeżeli Rada podejmie decyzję, że utworzy czy zatrudni, 

czy Zarząd  wtedy dokonujemy zmian. Zresztą zmiany budżetu dokonujemy na każdej sesji 

radni którzy już byli wiedzą, że różne sytuacje występują, występują odprawy, nagrody, 

jakieś dodatkowe wynagrodzenia także budżet jest korygowany. I myślę, że wynagrodzenie 

które ewentualnie bo ja nie wiem czy w ogóle będzie zatrudniony, ewentualnie nie zrujnuje 

budżetu Powiatu nie są to duże kwoty można popatrzeć w oświadczenia majątkowe. Jest to 

wynagrodzenie za pracę, także Państwo zdecydujecie czy ta praca będzie wynagradzana. 

 

Przewodniczący Rady 

Szanowni Państwo kończąc tą dyskusję jeżeli Państwo pozwolicie po pierwsze jest tam 

wyrażenie woli, że może zostać nawiązany stosunek pracy z wyboru a dwa przy tak licznych 

programach ujętych w Państwa programach przedwyborczych zadań, które Państwo 

ujęliście, które chcielibyście zrealizować osoba która by się zajmowała kompetentnie tym co 

chcielibyście zrealizować ona będzie miała naprawdę dużo pracy. I tutaj może się okazać, 

że przeoczenie czegoś będzie zdecydowanie wyższym kosztem niż zarobek, niż wypłata 

którą będziemy musieli wygenerować dla osoby, która ewentualnie tą funkcję będzie pełnić. 

Ja zamykam dyskusję w tym punkcie. 

 

Radny Wojewódka 

Mogę jeszcze jedno ostatnie pytanie? 

 

Przewodniczący Rady 

Słucham. 

 

Radny Wojewódka 

Bo nie dalej jak w czerwcu zostały wprowadzone oszczędności, ograniczenie pensji osób 

zatrudnionych na etatach w samorządzie, czyli Wójtów, Burmistrzów, Prezydentów, 

Starostów a teraz wprowadzamy dodatkowe koszty, trochę idziemy nie w tym kierunku. 

 

Przewodniczący Rady 

Panie radny jeszcze nie wprowadzamy. 

 

Radny Wojewódka 

Tą uchwałą wprowadzamy. 

 



13 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Jeszcze nie wprowadzamy. Zamykam dyskusję w tym punkcie. Podobnie jak poprzednio, w 

celu podjęcia tej uchwały będzie to głosowanie imienne. 

                                 

 

ZA – 9  P – 8  W – 0     

Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak; Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Nie; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Nie;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Nie; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Nie; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Nie; Daniel Uszyński – Nie; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Nie; Maria Zachary - Nie 
 
Przewodniczący Rady 
Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 9; P – 8; W - 0  

podjęła uchwałę Nr I/3/2018 w sprawie zmiany Uchwały Nr L/230/2018 Rady Powiatu w 

Środzie Śląskiej z dnia 19 października 2018 roku w sprawie uchwalenia statutu 

Powiatu Średzkiego. 

 
 
Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Starosty Powiatu Średzkiego. 
 
Przewodniczący Rady  
Zgodnie z art. 27 ust 2. Ustawy o samorządzie powiatowym Rada powiatu wybiera starostę 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. 
Do przeprowadzenia głosowania tajnego potrzebne jest ponowne powołanie komisji 
skrutacyjnej. 
Składam wniosek formalny, ażeby wybrana poprzednio komisja skrutacyjna pełniła dalej 
obowiązki komisji skrutacyjnej w poprzednio wybranym składzie i przeprowadziła kolejne 
tajne głosowanie. Ale muszę zapytać członków poprzedniej komisji czy wyrażają zgodę. 
Jan Piotrowski? 
 
Jan Piotrowski wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady 
Honorata Dulska? 
 
Honorata Dulska nie wyraziła zgody. 
 
Przewodniczący Rady 
Daniel Uszyński? 
 
Daniel Uszyński wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady 
W tym momencie musimy poprosić o kandydaturę jeszcze jednego członka komisji 
skrutacyjnej. 
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Radny Burdzy 
Proponuję Panią radną Halinę Mikła. 
 
Halina Mikła wyraziła zgodę. 
 
Przewodniczący Rady 
Więc skład komisji skrutacyjnej jest następujący radny Jan Piotrowski, radna Halina Mikła, 
radny Daniel Uszyński. Zaznaczam, że członkiem komisji skrutacyjnej nie może być osoba 
zgłoszona do kandydowania na Starostę, Wicestarostę, członka Zarządu Powiatu. Proszę 
szanownych radnych o przegłosowanie tego wniosku.  
      

ZA – 17  P – 0 W – 0     

Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak; Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 
 
Przewodniczący Rady 
Uprzejmie proszę o zgłaszanie kandydatur na Starostę Powiatu Średzkiego.  
 
Radny Kaczmarek  
Chciałem w imieniu własnym zgłosić na Starostę Powiatu Średzkiego Pana Krzysztofa 
Szałankiewicza. Pan Krzysztof Szałankiewicz jest doświadczonym znanym nam 
samorządowcem, był radnym gminnym, radnym powiatowym. Jest człowiekiem, który na 
pewno pogodzi interesy wszystkich naszych pięciu gmin i będzie, wyraża taką wolę, dobrym 
łącznikiem z Powiatem. Zauważamy często, że szczególnie w kwestiach inwestycji są różne 
zdania na temat różnych oczekiwań i potrzebny jest człowiek ponad podziałami, człowiek 
który będzie dobrym  zwornikiem nas wszystkich i będzie tworzył atmosferę dobrej wspólnej 
pracy dla całego Powiatu poprzez współpracę z gospodarzami w gminach czyli burmistrzem 
z wójtami. Znam osobiście Pana Krzysztofa Szałankiewicza bardzo długo jest osoba 
uczciwą, solidną, pracowitą. 
 
Radny Uszyński 
Zgłaszam kandydaturę Pana Grzegorza Pierzchalskiego, Pan Grzegorz Pierzchalski w 
wyborach osiągnął największą liczbę głosów od mieszkańców Powiatu Średzkiego uważam, 
że jest dobrym samorządowcem, sołtysem uczciwym człowiekiem i byłoby krzywdzące 
gdybyśmy my dzisiaj nie wybrali Pana Grzegorza ponieważ mieszkańcy określili sami, że 
darzą dużym zaufaniem Grzegorza, także proponuję Pana Grzegorza Pierzchalskiego. 
 
Przewodniczący Rady 
Czy są jeszcze inne kandydatury? Czy Pan radny wyraża zgodę? 
 
Radny Pierzchalski  
Dziękuję za to uznanie faktycznie to prawda co Pan powiedział, tym bardziej cieszy fakt, że 
powiedział pan to w imieniu grupy radnych i w imieniu też wyborców ale odmawiam.        
 
Radny Wojewódka 
Chciałbym zgłosić kandydaturę Pani radnej Małgorzaty Rachwalskiej jest to wieloletnia radna 
IV i V kadencji po raz kolejny w VI kadencji została radną. Jest to osoba bardzo 
doświadczona z doświadczeniem również na stanowiskach kierowniczych, jest z okręgu 
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wyborczego nr 2 reprezentującego trzy gminy Malczyce Udanin Kostomłoty. Ten okręg nigdy 
nie miał starosty myślę, że  jest szansa na to żeby był starosta z okręgu… 
 
Przewodniczący Rady 
Poproszę teraz obie kandydatury o wyrażenie woli, czy Pani wyraża zgodę? 
 
Małgorzata Rachwalska wyraziła zgodę. 
 
Przewodniczący Rady 
Czy Pan radny Szałankiewicz wyraża zgodę? 
    
 
Krzysztof Szałankiewicz wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady 
Czy są inne kandydatury? Nie ma. W związku z tym proszę o przegłosowanie zamknięcie 
listy na kandydowanie na Starostę Powiatu Średzkiego. 
 

ZA – 17 P – 0 W – 0  
 

Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak; Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 
 
Przewodniczący Rady poprosił komisję skrutacyjną o ukonstytuowanie się i ogłosił w 

związku z tym 5 min. przerwy. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady i poprosił Przewodniczącego komisji 

skrutacyjnej o przedstawienie zasad głosowania. 

Radny Piotrowski – Przewodniczący komisji skrutacyjnej – Komisja skrutacyjna 
ukonstytuowała się w następujący sposób: Przewodniczący komisji – Jan Piotrowski, członek 
Komisji – Halina Mikła, członek komisji – Daniel Uszyński. 
Przystępujemy do głosowania, głosowanie jest podobne jak przy wyborze Przewodniczącego 
Rady, mamy dwa nazwiska i znakiem X lub krzyżyk przy nazwisku oddajemy jeden głos.  
Teraz kolejno członek komisji skrutacyjnej Pani Halina Mikła będzie w kolejności 
alfabetycznej odczytywała nazwiska radnych, którzy będą udawać się tutaj do mównicy i tam 
dokonają aktu wyboru. Wcześniej komisja skrutacyjna sprawdziła, urna jest pusta, stąd też 
po akcie głosowania urna zostanie przeniesiona i wszystkie karty zostaną zliczone, a po tym 
akcie sporządzony protokół. 
 

Po rozdaniu kart do głosowania przez komisję skrutacyjną i spełnieniu przez radnych AKTU 

GŁOSOWANIA Przewodniczący Rady ogłosił  kilkuminutową przerwę w czasie której 

komisja skrutacyjna dokona przeliczenia głosów. 

Po przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej – radny Piotrowski odczytał protokół z 

głosowania tajnego, przeprowadzonego dla podjęcia uchwały w sprawie wyboru Starosty 

Powiatu Średzkiego (załącznik nr 3).  
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Przewodniczący Rady  
Odczytał uchwałę  
Stwierdził, że Rada Powiatu poprzez głosowanie tajne podjęła uchwałę w sprawie wyboru 
Starosty Powiatu Średzkiego – uchwała Nr I/4/2018.  Pogratulował nowo wybranemu 
Staroście. 
 
Starosta - Krzysztof Szałankiewicz 
Moje pierwsze wystąpienie w nowej roli. Przede wszystkim bardzo dziękuję za zaufanie 
którym mnie obdarzyliście dla mnie jest zaszczytem, że mogę kierować takim powiatem jak 
Środa Śląska także dziękuję Paniom i Panom radnym. Jednocześnie dziękuję Pani Małgosi 
za rywalizację. Mam nadzieję, że będziemy współpracować a nie prowadzić ciągłe spory i 
walki bo to będzie bardzo złe dla nas wszystkich. Ja wiem, że to musi być, że musimy się 
spierać ale przede wszystkim współpraca. Jak ciężko będzie to już na początku sesji było 
widoczne, no i ciężka przeprawa mnie czeka. Bardzo dziękuję Państwu za wybór i za 
zaufanie. 
 
Ad. 7  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Powiatu Średzkiego. 
 
Przewodniczący Rady 
Informuję, na podstawie art. 27 ust.3 ustawy o samorządzie powiatowym Rada Powiatu 

wybiera wicestarostę oraz pozostałych członków zarządu na wniosek starosty zwykłą 

większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w 

głosowaniu tajnym. Tym samym proszę Starostę o zgłoszenie kandydatury na Wicestarostę 

Powiatu Średzkiego. 

 
Starosta 
Jako swojego zastępcę i jednocześnie Wicestarostę Powiatu Średzkiego zgłaszam 
Sebastiana Burdzy, który dotychczas kierował naszym Powiatem. Dlaczego ta kandydatura? 
Miedzy innymi dlatego, że ja jestem nowicjuszem jeśli chodzi o pracę administracyjną i tutaj 
liczę na pomoc radnego Sebastiana Burdzy.    
 
Przewodniczący Rady 
Czy Pan radny Burdzy wyraża zgodę. 
 
Radny Burdzy wyraził zgodę. 
 
 
Przewodniczący Rady poprosił komisję skrutacyjną o przystąpienie do prac i ogłosił w 
związku z tym 5 min. przerwy. 
 
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady i poprosił Przewodniczącego komisji 
skrutacyjnej o przedstawienie zasad głosowania. 
 
Radny PIOTROWSKI – Przewodniczący  komisji skrutacyjnej – forma głosowania 
zmienia się w związku z tym, że mamy w tej chwili tylko jednego kandydata i musimy 
postawić znak krzyżyk bądź znak X w rubryce – ZA albo Przeciw albo Wstrzymuję się. 
Teraz kolejno Pani Halina Mikła będzie w kolejności alfabetycznej odczytywała nazwiska 
radnych. Wcześniej komisja skrutacyjna sprawdziła, urna jest pusta, stąd też po akcie 
głosowania urna zostanie przeniesiona i wszystkie karty zostaną zliczone, a po tym akcie 
sporządzony protokół. 
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Po rozdaniu kart do głosowania przez komisję skrutacyjną i spełnieniu przez radnych AKTU 
GŁOSOWANIA Przewodniczący Rady ogłosił  kilkuminutową przerwę w czasie której 
komisja skrutacyjna dokona przeliczenia głosów. 
 
Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – radny Piotrowski odczytał protokół z 
głosowania tajnego, przeprowadzonego dla podjęcia uchwały w sprawie wyboru 
Wicestarosty Powiatu Średzkiego (załącznik nr 4). 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu poprzez głosowanie tajne podjęła 
uchwałę w sprawie wyboru Wicestarosty Powiatu Średzkiego – uchwała Nr  I/5/2018. 
Następnie przekazał gratulacje dla nowo wybranego Wicestarosty. 
 
Radny Burdzy 
Tak w życiu bywa, że czasami wypada albo konieczne jest zrobienie kroku w tył. To nie jest 
krok w tył tylko to jest krok do przodu. Cieszę się na współprace z Krzysztofem bo znamy się 
wiele lat to co mogę Państwu obiecać to na pewno pełne zaangażowanie tak jak do tej pory 
z mojej strony, może nawet jeszcze większe, bo czeka nas dużo pracy. Krzysztofie no cóż 
jutro 7.30 zapraszam do pracy przekażę obowiązki przekażę pewne sprawy które są  bardzo 
istotne i ważne, i mam nadzieję, że będzie nam się układało bardzo dobrze. I to co teraz 
mogę Państwu obiecać, że zawsze będę do Państwa dyspozycji, zawsze będę gotowy na 
współpracę tak jak Krzysztof Szałankiewicz nasz Starosta Powiatu, dziękuję bardzo.         

Ad. 8  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej. 
 
Przewodniczący Rady 
Panie Starosto proszę o zgłoszenie kandydatur na członków Zarządu Powiatu Średzkiego. 
 
Starosta 
Na członka Zarządu zgłaszam radnego Grzegorza Pierzchalskiego. Grzegorz Pierzchalski 
jest doświadczonym samorządowcem i już mamy przygotowane dla niego bardzo 
odpowiedzialne zadania także mam nadzieję, że Grzegorz Pierzchalski sobie z nimi poradzi 
bo jako Starosta będę stawiał poważne wymagania i radny Grzegorz zajmuje się drogami 
bardzo odpowiedzialna funkcja dlatego, że ten krwiobieg naszego powiatu na pewno 
wymaga dużych inwestycji, modernizacji i dopilnowania  
 
Przewodniczący Rady 
Czy radny wyraża zgodę? 
 
Radny Pierzchalski  wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady 
Ogłaszam dyskusję. 
 
Radna Partyka –Basa 
Ja mam pytanie do Pana Starosty, czy z członkiem Zarządu Panem Grzegorzem 
Pierzchalskim zostanie nawiązany stosunek pracy. 
 
Starosta 
Na dzień dzisiejszy definitywnie nie mogę tego stwierdzić dlatego, że będzie o tym 
decydował  Zarząd Powiatu. 
 
Radna Partyka – Basa   
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Nie, to Pan Starosta będzie decydował nie Zarząd Powiatu, bo to Pan zatrudnia etatowego 
członka zarządu. 
 
Starosta  
Zastanowię się i wtedy podejmę decyzję. Jest duża szansa, że tak ale oczywiście to będzie 
decyzja po pełnym zastanowieniu i myślę, że będzie podjęta taka jak powinna. 
 
Radna Rachwalska 
Panie Starosto ja mam takie, może to nie jest pytanie a taka konkluzja skoro tak dobrze Pan 
Grzegorz Pierzchalski sprawdzał się jako Wicestarosta odpowiedzialny za drogi to skąd taka 
degradacja jakby nie powiedzieć, prawda? 
 
Starosta 
Do sprawnego rządzenia powiatem konieczna jest stabilna koalicja i bez stabilnej koalicji nie  
będziemy mogli nic zrobić. I Państwo bardzo dobrze wiedzą, jakie były negocjacje i jak 
prowadziliśmy rozmowy i te rozmowy trwały dość długo i koncepcja chociażby moich 
adwersarzy  była podobna tylko w innej konfiguracji. 
 
Radna Rachwalska 
Bardzo dziękuję Panie Starosto za szczerość i to wszystko. 
 
Radny Wojewódka 
Panie Starosto usłyszeliśmy dzisiaj na sesji, że w budżecie nie przewidziano środków na 
etatowego członka Zarządu w tym projekcie, który otrzymaliśmy więc proszę wskazać w 
którym miejscu dokona Pan przesunięć, gdzie Pan będzie planował w uchwale … 
zmniejszenie po to, żeby środki zabezpieczyć na etatowego członka i w jakiej to będzie 
kwocie.  
 
Starosta 
Panie radny, po 15 minutach od wyboru jak byłbym w stanie stwierdzić jak można 
poprzesuwać te środki to na pewno nie byłbym Starostą a może premierem  albo jeszcze 
wyżej. Po prostu niemożliwe to jest, odpowiedzieć jednoznacznie, oczywiście  troszkę 
humorystycznie odpowiedziałem, ale będziemy nad tym się zastanawiać. Przed nami 
ogromne zadanie powołania Skarbnika, Skarbnik będzie dla nas kluczowy dlatego że będzie 
kierował, tak jak powiedziała tutaj Pani Wójt, finansami naszego powiatu. Także będziemy 
zastanawiać się, będziemy bo nawet jeśli chodzi o powołanie radnego Grzegorza na 
etatowego członka Zarządu to będę i tak to konsultował jeszcze z Zarządem. Owszem to 
będzie moja decyzja za którą będę ponosił pełną odpowiedzialność bo mnie już z tego 
rozliczycie ale na pewno będą to konsultował. 
 
Radna Zachary 
Gratulujemy ale ja jako nowa radna w tej Radzie chciałabym zapytać o to do czego nas 
mieszkańcy jako nasi wyborcy wybrali i do czego nas powołali do tej Rady. Chciałam zapytać 
Państwa odnośnie przywrócenia szpitala w Środzie Śląskiej to jest tak ważny temat, 
chciałbym na ten temat usłyszeć jakie będzie Pana działanie w tym kierunku  oczywiście jako 
Pana Starosty no bo to są zadania Pana Starosty. Szanowni Państwo, jeszcze nie 
skończyłam… 
 
Starosta 
Momencik, ja proponuję, że odpowiem na to pytanie ale na końcu sesji, bo w tej chwili 
jesteśmy przy innym punkcie. Także ja zastanawiałem się nad tym i mam swój pogląd jak to 
zrobić oczywiście nie posiadam pełnych informacji ale możemy o tym porozmawiać po 
wyczerpaniu. 
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Radna Zachary 
Panie Przewodniczący ale nie było podanego hasła w czym my jesteśmy, jesteśmy w 
punkcie wolnym najprawdopodobniej bo składaliśmy życzenia, mówiliśmy o pracy… 
 
Przewodniczący Rady 
Nie, Pani radna chciałem przypomnieć, że jesteśmy teraz w punkcie wyboru członka 
Zarządu, jeżeli Pani takie pytania będzie chciała zadać na końcu sesji  a Pan Starosta 
będzie łaskaw odpowiedzieć udzielę Pani głosu. Dokończmy procedurę która nas trzyma 
tutaj. Ja zapomniałem na początku Państwa prosić jak zostałem przez Państwa wybrany, 
żebyśmy mieli do siebie duży szacunek i o ten szacunek bardzo proszę. Swego rodzaju 
delikatną  złośliwością jest uważam wskazywanie już teraz w budżecie, który dostaliśmy pół 
godziny temu i którego nie zdążyliśmy jeszcze przeczytać, bo nie czytałem tego budżetu, 
żeby już Starosta miał wskazywać środki na ewentualnego etatowego członka zarządu. Nie 
róbmy sobie takich rzeczy, na pewno dyskusja  w tym temacie będzie jeszcze i jeżeli to jest 
moja prośba do Państwa, dobrze? Proszę przejdźmy do dalszej  części dzisiejszej dyskusji, 
udzielę Państwu głosu w sprawach różnych na końcu. 
 
Radny Wojewódka 
To w tym temacie, uchwały. 
 
Przewodniczący Rady 
Jeżeli w temacie uchwały to proszę. 
 
Radny Wojewódka 
Panie Starosto ja nie wiem czy można zaciągać zobowiązania nie mając zapewnionych 
środków w budżecie,  Pan tutaj podejmuje się pewnego zobowiązania właściwie wskazał 
Pan nam gdzie te środki będą w jaki sposób będą zabezpieczone dlatego takie pytania. To 
może Pan odpowie w takim razie  w jakiej wysokości Pan planuje koszt utrzymania 
etatowego członka Zarządu jakiego rzędu Pan planuje wydatki.   
 
Przewodniczący Rady 
Pan radny Burdzy chciałby odpowiedzieć. 
 
Radny Wojewódka 
To pytanie do Starosty. 
 
Przewodniczący Rady 
To też jest Starosta. 
 
Radny Wojewódka 
Nie, Przepraszam Starosta jest pracodawcą. 
 
Starosta          
Nie ja mogę odpowiedzieć, po prostu na ta chwile nie jestem wstanie odpowiedzieć na to 
pytanie i myślę, że nikt siedzący na tej sali na pytanie pana radnego nie jest w stanie 
odpowiedzieć. Także przykro mi ale na dzień dzisiejszy nie jestem wstanie odpowiedzieć. 
 
Przewodniczący Rady 
Ale proszę w temacie wyboru członka Zarządu, prosiłbym, merytorycznie. 
 
Radna Rachwalska   
Do Pana Starosty chciałabym się zwrócić, Panie Starosto Pan mówił o negocjacjach długo 
trwających ja myślałam, że programowe a nie personalne, dziękuję bardzo. 
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Starosta 
Może tą dyskusję odłożymy do spraw różnych dlatego, że czeka nas głosowanie nad jeszcze 
trzema członkami zarządu, także proszę Pana Przewodniczącego, żeby przesunąć na 
koniec sesji. 
 
Przewodniczący Rady 
Rozumiem. Proszę żeby to było  merytoryczne pytanie na temat wyboru członka Zarządu.  
 
Radny Wojewódka 
A skąd Pan wie, że nikt na tej sali nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie, które Panu 
zadałem, na jakiej podstawie Pan tak twierdzi? 
 
Starosta 
Bo jeżeli ktoś jest w stanie to stwierdzić to znaczy, że już planował kogoś na to stanowisko i 
dokładnie zrobił rozeznanie i jak jest ktoś taki, może rzeczywiście nie wiem to proszę mi 
przekazać te informacje nie będę musiał starać się o nie osobiście. 
 
Radny Wojewódka 
Panie Starosto wystarczy zobaczyć na oświadczenia majątkowe członków Zarządu 
etatowych, zapoznać się z nimi czy z uchwałą dotyczącą pensji starosty czy też z tabelkami 
o których mówił Pana poprzednik można na tej podstawie sobie wyliczyć. I ja twierdzę, że to 
będzie koszt dla Powiatu około 200 tys. zł. rocznie czyli w ciągu 5 lat milion złotych, który 
można by było lepiej wykorzystać. 
 
Starosta 
I ja to będę liczył.    
 
Przewodniczący Rady zamykam dyskusję w tym punkcie i poproszę komisję skrutacyjną o  

przystąpienie do prac. Ogłosił w związku z tym 5 min. przerwy. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady i poprosił Przewodniczącego komisji 

skrutacyjnej o przedstawienie zasad głosowania. 

Radny Piotrowski – członek Komisji Skrutacyjnej – Komisja skrutacyjna ukonstytuowała 
się w następujący sposób: Przewodniczący komisji – Jan Piotrowski, członek Komisji – 
Halina Mikła, członek komisji – Daniel Uszyński, głosowanie będzie podobne jak poprzednio, 
będzie jedno nazwisko i trzy rubryki ZA, Przeciw i Wstrzymuje się. Teraz kolejno Pani Halina 
Mikła członek komisji skrutacyjnej będzie  w kolejności alfabetycznej odczytywała nazwiska 
radnych, którzy będą udawać się tutaj do mównicy i tam dokonają aktu wyboru. (Wcześniej 
komisja skrutacyjna sprawdziła, urna jest pusta, po akcie głosowania urna zostanie 
przeniesiona i wszystkie karty zostaną zliczone, a po tym akcie sporządzony protokół.) 
 
Po rozdaniu kart do głosowania przez komisję skrutacyjną i spełnieniu przez radnych AKTU 
GŁOSOWANIA Przewodniczący Rady ogłosił  kilkuminutową przerwę w czasie której 
komisja skrutacyjna dokona przeliczenia głosów. 
 
Po przerwie Przewodnicząca komisji skrutacyjnej – radna Rybacka odczytała protokół z 
głosowania tajnego, przeprowadzonego dla podjęcia uchwały w sprawie wyboru członka 
Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej (załącznik nr 5). 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu poprzez głosowanie tajne podjęła 
uchwałę w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej – uchwała Nr 
I/6/2018. 
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Radny Pierzchalski 
Dziękuję za ten wybór, obiecuję tak jak w kampanii wyborczej i wcześniej, że będę pracował 
dla dobra gmin i powiatu i słowa na pewno dotrzymam na tyle ile będę mógł.    
 
Ad. 9  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej. 
 
Przewodniczący Rady  

Panie Starosto uprzejmie proszę o zgłoszenie kandydatury na kolejnego członka Zarządu 

Powiatu Średzkiego. 

Starosta 

Na kolejnego członka Zarządu zgłaszam Józefa Chabraszewskiego. Józef Chabraszewski 

jest nieprzerwalnie radnym od 1998 roku i to dla niego będzie 5 kadencja nie jest 

przypadkiem, że jest wybierany nieprzerwanie od początku istnienia Powiatu, jeżeli nie byłby 

to wartościowy człowiek na pewno wyborczy by się zorientowali i nie obdarzali go zaufaniem 

na kolejne kadencje. Także to już jubileusz dla radnego Józefa no i dlatego ta funkcja w 

zarządzie Powiatu średzkiego jest dla mnie jak najbardziej do przyjęcia także zgłaszam 

kandydaturę radnego Józefa Chabraszewskiego.    

 

Przewodniczący Rady 
Czy Pan radny wyraża zgodę? 
 
Radny Chabraszewski wyraził zgodę. 
 
Radny Wojewódka 
Pytanie do Pana Starosty. Panie Starosto czy z tym członkiem Zarządu też Pan planuje 
nawiązanie stosunku pracy bo statut uchwała przyjęta dzisiaj zmieniająca statut nie 
precyzuje  ilu członków Zarządu będzie miało stosunek pracy z wyboru, to starosta będzie 
decydował stąd to pytanie. 
 
Starosta 
Nie przewiduję. 
 
Przewodniczący Rady zamykam dyskusję w tym punkcie i poproszę komisję skrutacyjną o  

przystąpienie do prac. Ogłosił w związku z tym 5 min. przerwy. 

    
Radny Piotrowski – członek Komisji Skrutacyjnej – Komisja skrutacyjna ukonstytuowała 
się w następujący sposób: Przewodniczący komisji – Jan Piotrowski, członek Komisji – 
Halina Mikła, członek komisji – Daniel Uszyński, zasady i tryb głosowania nie ulega zmianie. 
Głosujemy na jednego kandydata stawiając znak X albo krzyżyk w rubryce albo ZA, albo 
Przeciw albo Wstrzymuję się, jest przygotowanych 17 takich kart.   
Teraz kolejno Pani Mikła członek komisji skrutacyjnej będzie w kolejności alfabetycznej 
odczytywała nazwiska radnych, którzy będą udawać się tutaj do mównicy i tam dokonają 
aktu wyboru, a następnie złożoną bądź nie złożona kartę wrzucą do urny. (Wcześniej 
komisja skrutacyjna sprawdziła, urna jest pusta,  po akcie głosowania urna zostanie 
przeniesiona i wszystkie karty zostaną zliczone i sporządzony protokół.) 
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Po rozdaniu kart do głosowania przez komisję skrutacyjną i spełnieniu przez radnych AKTU 
GŁOSOWANIA Przewodniczący Rady ogłosił  kilkuminutową przerwę w czasie której 
komisja skrutacyjna dokona przeliczenia głosów. 
 
Po przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej – radny Piotrowski odczytał protokół z 
głosowania tajnego, przeprowadzonego dla podjęcia uchwały w sprawie wyboru członka 
Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej (załącznik nr 6). 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu poprzez głosowanie tajne podjęła 
uchwałę w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej – uchwała Nr 
I/7/2018. 

Ad. 10  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej. 
 

Przewodniczący Rady  

Panie Starosto uprzejmie proszę o zgłoszenie kandydatury na kolejnego Członka Zarządu 

Powiatu Średzkiego. 

Starosta 
I kolejny ostatni członek Zarządu Powiatu Średzkiego na to stanowisko zgłaszam radnego 
Czesława Kaczmarka. Czesław Kaczmarek współpracuje ze mną od niepamiętnych czasów 
i różnie to bywało, bo czasami się ostro spieraliśmy i nasze drogi się rozchodziły ale zawsze 
była linia współpracy i jest ona do dnia dzisiejszego także doświadczony samorządowiec, 
który na pewno będzie mocnym punktem powołanego zarządu dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Rady 
Panie radny czy wyraża Pan zgodę? 
 
Radny Czesław Kaczmarek wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady 
Otwieram dyskusje w tym punkcie. 
 
Radny Wojewódka 
Panie Starosto, powtórzę moje pytanie, które zadawałem wcześniej  czy pan planuje w 
związku ze zmianą statutu nawiązywanie stosunku pracy? 
 
Starosta 
A ja oczywiście odpowiem absolutnie nie. 
   
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił komisję skrutacyjną o przystąpienie do 
prac.  
          
Radny Piotrowski – członek Komisji Skrutacyjnej – Komisja skrutacyjna ukonstytuowała 
się w następujący sposób: Przewodniczący komisji – Jan Piotrowski, członek Komisji – 
Halina Mikła, członek komisji – Daniel Uszyński, zasady i tryb głosowania nie ulegają  
zmianie. Głosujemy na jednego kandydata stawiając znak X albo krzyżyk w rubryce albo ZA, 
albo Przeciw albo Wstrzymuję się, jest przygotowanych 17 takich kart.   
Teraz kolejno Pani Halina Mikła członek komisji skrutacyjnej będzie w kolejności 
alfabetycznej odczytywała nazwiska radnych, którzy będą udawać się tutaj do mównicy i tam 
dokonają aktu wyboru. (Wcześniej komisja skrutacyjna sprawdziła, urna jest pusta,  po akcie 



23 

 

głosowania urna zostanie przeniesiona i wszystkie karty zostaną zliczone, i sporządzony 
protokół.) 
 
Po rozdaniu kart do głosowania przez komisję skrutacyjną i spełnieniu przez radnych AKTU 
GŁOSOWANIA Przewodniczący Rady ogłosił  kilkuminutową przerwę w czasie której 
komisja skrutacyjna dokona przeliczenia głosów. 
 
Po przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej – radny Piotrowski odczytała protokół 
z głosowania tajnego, przeprowadzonego dla podjęcia uchwały w sprawie wyboru członka 
Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej (załącznik nr 7). 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu poprzez głosowanie tajne podjęła 
uchwałę w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej – uchwała Nr 
I/8/2018. Jeszcze raz gratuluję. 
 
Radny Kaczmarek 
Dziękuję za gratulacje, dziękuję Państwu radnym za zaufanie postaram się nie zawieść, 
będę pracował tak jak do tej pory dla dobra całego Powiatu z poszanowaniem wszystkich 
pracowników naszego Starostwa których kompetencje będą nam potrzebne, dziękuję 
bardzo. 
  
Przewodniczący Rady 
Szanowni Państwo dobiegliśmy właściwie końca tej długiej procedury wyborczej dnia 
dzisiejszego w tym rozszerzonym spotkaniu pierwszej sesji 6 kadencji. Szanowni Państwo to 
jest sesja dosyć wyjątkowa, bardzo wyjątkowa, jest to sesja która otwiera pięcioletnie 
wspólne, zaznaczam wspólne proszę Państwa działania, wspólną pracę i naprawdę nie 
chciałbym żebyśmy dzisiaj ten dosyć świąteczny czas dla Powiatu Średzkiego poprzez 
wzajemne spychania szczegółowe, na to będziemy mieć czas przez najbliższe  5 lat 
wspólnej pracy. I nie przewiduję dzisiaj jakiś indywidualnych wystąpień indywidualnych 
pytań. Jedyną rzecz którą chcę zrobić na prośbę Pana Wójta Gminy Udanin, bo prosił mnie o 
to, chciał w krótkich słowach coś Państwu przekazać, na to zezwalam. Następnie 
przejdziemy do zakończenia sesji. 
 
Wojciech Płaziuk – Wójt Gminy Udanin 
Dzień dobry Państwu, witam serdecznie, Panie Starosto, Panie Wicestarosto, członkowie 
Zarządu, na wstępie chciałbym Państwu serdecznie pogratulować tak zaszczytnych funkcji 
które w dniu dzisiejszym obejmujecie. Chciałem przypomnieć, że jako jedyny tutaj dotrwałem 
do końca sesji co świadczy o mojej wytrwałości i reprezentując mieszkańców Gminy Udanin 
liczę na współprace, żeby ta nasza gmina była doceniana w przyszłości w tej kadencji 
pięcioletniej. Tak jak Państwo wiecie doskonale o tym zabierałem głos na temat tutaj 
Starostwa i objęcia funkcji aczkolwiek to tylko był mój pogląd o czym też mówiłem. Gratuluje 
Pani Małgorzacie Rachwalskiej myślę dobrego wyniku również gratuluje Grzegorzowi 
Pierzchalskiemu, który się dostał do Zarządu aczkolwiek nie wiem czy gratulować czy nie 
ponieważ jest to jakby nie było swoista degradacja. Szanowni Państwo gratuluje, chciałbym 
żebyście Państwo też tutaj pamiętali o tym, żeby w powiecie był zrównoważony rozwój i 
przede wszystkim takie główne zadania które mamy nadzieję będziecie dążyć do tego żeby 
zrealizować – odzyskanie działalności szpitala powiatowego, to myślę jest jednym z 
najważniejszych zadań. Ważnym zadaniem też jest przebudowa dróg i chodników w naszej 
gminie niestety, możemy przeprowadzić wizję lokalną uważam, że w naszej gminie chodniki i 
drogi są w złym stanie i należy nadrobić stracony czas. Dziękuję, jeszcze raz gratuluję 
wyboru i życzę powodzenia i owocnej współpracy. Ze swojej strony zapewniam, że liczył na 
taka współprace i będę współpracować. 
 
 



24 

 

Przewodniczący Rady 
Dziękujemy Panie Wójcie za wytrwałość, dziękujemy za życzenia. Jeżeli Pan deklaruje 
współpracę to my też ją deklarujemy. Szanowni Państwo pozwólcie Państwo jeszcze raz 
składając gratulacje wszystkim Państwu, wszystkim wybranym, wszystkim radnym. 
Zakończę dzisiejszą sesję, nie przewiduję żadnych rzeczy już.            
  
Ad. 13/ Zamknięcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknął I w kadencji 
2018 – 2023 posiedzenie Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Protokołowała: 
(-) 
Maria Pstrowska 
 

Przewodniczący Rady 
(-) 

Artur Bogucki 
 

                                                                                                    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


